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XXVII Sesja Rady Powiatu Wrocławskiego IV kadencji 
 

Protokół z dnia 11 czerwca 2014 r. 
 

Nr XXVII/14 
 

XXVII Sesja Rady Powiatu Wrocławskiego miała miejsce w siedzibie Starostwa 
Powiatowego we Wrocławiu, przy ul. Kościuszki 131, w sali 118. Zgodnie z listą obecności 
(zał. nr 1 do niniejszego protokołu) wzięło w niej udział 20 Radnych. Nieobecni byli Radni: 
Dorota Galant, Ryszard Jaroń, Michał Trębacz. 
 
Punkt 1. Otwarcie Sesji 
O godz. 13.05 Przewodnicząca Rady Powiatu Wrocławskiego p. M. Wilk, stwierdzając 
prawomocność obrad, otworzyła Sesję. Powitała Radnych i zaproszonych Gości. 
 

Punkt 2. Przyjęcie porządku XXVII Sesji Rady Powiatu Wrocławskiego 
Przewodnicząca Rady odczytała porządek XXVII Sesji, który Radni otrzymali 
wraz z przesłanym zaproszeniem:  
1. Otwarcie Sesji, 
2. Przyjęcie porządku XXVII Sesji Rady Powiatu Wrocławskiego, 
3. Przyjęcie protokołu XXVI Sesji Rady Powiatu Wrocławskiego, 
4. Informacje Przewodniczącej Rady oraz Zarządu Powiatu Wrocławskiego, 
5. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

Powiatu Wrocławskiego za 2013 rok, 
6. Uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu Powiatu Wrocławskiego za 2013 rok, 
7. Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium 

Zarządowi Powiatu Wrocławskiego za rok 2013. Uchwała w sprawie absolutorium 
dla Zarządu Powiatu Wrocławskiego za 2013 r., 

8. Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy 
finansowej Powiatu Wrocławskiego, 

9. Uchwała w sprawie zmian budżetu Powiatu Wrocławskiego na rok 2014, 
10. Uchwała w sprawie podziału powiatu na okręgi wyborcze, ustalenia ich numerów i granic 

oraz liczby radnych wybieranych w okręgu wyborczym, 
11. Uchwała zmieniająca uchwałę Nr XVI/151/13 Rady Powiatu Wrocławskiego z dnia 

13 marca 2013 r. w sprawie powierzenia Miastu Wrocław niektórych zadań publicznych 
należących do Powiatu Wrocławskiego, 

12. Uchwała w sprawie powołania doraźnej Komisji Stypendialnej Rady Powiatu 
Wrocławskiego, 

13. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy z Radnym Powiatu 
Wrocławskiego Panem Andrzejem Jamrozikiem, 

14. Interpelacje i zapytania Radnych, 
15. Wnioski i oświadczenia, 
16. Zamknięcie XXVII Sesji Rady Powiatu Wrocławskiego.  
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Starosta R. Potocki złożył w imieniu Zarządu Powiatu wniosek o wprowadzenie do porządku 
obrad punktu: Uchwała zmieniająca uchwałę Nr XXII/202/13 Rady Powiatu Wrocławskiego 
z dnia 23 grudnia 2013 r. w sprawie regulaminu organizacyjnego Starostwa Powiatowego 
we Wrocławiu. 
 
Więcej wniosków co do zmiany porządku obrad nie zgłoszono. 
 
Przewodnicząca M. Wilk poddała pod głosowanie wniosek Pana Starosty o wprowadzenie 
punktu: Uchwała zmieniająca uchwałę Nr XXII/202/13 Rady Powiatu Wrocławskiego 
z dnia 23 grudnia 2013 r. w sprawie regulaminu organizacyjnego Starostwa Powiatowego 
we Wrocławiu, proponując ujęcie go jako puntu 14 – tego. Kolejne punkty ulegną 
przesunięciu.  
Wniosek został przyjęty większością 18 głosów „za” przy 2 wstrzymujących się.  

Przewodnicząca M. Wilk poddała pod głosowanie przyjęcie całego porządku XXVII Sesji 
z uwzględnieniem przyjętego wniosku Pana Starosty.  

W głosowaniu wzięło udział 20 Radnych.  
Porządek XXVII Sesji został przyjęty 18  głosami „za” przy 2 wstrzymujących się. 
 
Punkt 3. Przyjęcie protokołu XXVI Sesji Rady Powiatu Wrocławskiego 
Protokół z XXVI Sesji z dn. 7 maja 2014 r. został przyjęty jednogłośnie.  
 
Punkt 4. Informacje Przewodniczącej Rady oraz Zarządu Powiatu Wrocławskiego 
Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że w dn. 22.05.14 r. r. wpłynęła do Rady Powiatu 
Wrocławskiego informacja z Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego o udzieleniu 
dotacji dla Rzymskokatolickiej Parafii w Sulistrowicach na pokrycie kosztów zadania 
pn. Sobótka, kościół p.w. Nawiedzenia Maryi Panny na górze Ślęża (XII w.): remont wieży 
kościoła. Wysokość dotacji wynosi: 40.000,00 zł. 
W dniu 6.06.14 r. do wiadomości Rady Powiatu Wrocławskiego wpłynęła skarga Dyrektora 
PZS Nr 1 w Krzyżowicach na działalność Starosty Powiatu Wrocławskiego. Skarga 
skierowana została do Wojewody Dolnośląskiego. Dotyczy ingerencji w organizację 
oraz obsadę kadrową Szkoły oraz brak zatwierdzenia przedłożonego arkusza organizacyjnego 
na rok szkolny 2014/2015. 
 
Informacje Zarządu, przedstawił Pan Starosta.  
Jak powiedział, właśnie mija 7 miesięcy odkąd funkcjonuje Zarząd w obecnym składzie. 
W okresie międzysesyjnym odbyło się 5 posiedzeń Zarządu, na których przyjęto 24 uchwały, 
dotyczące między innymi projektów uchwał, które znajdują się w obecnym porządku sesji. 
5 czerwca br. w Zamku Topacz odbyło się Forum Inwestycyjne. Forum spotkało się z dużym 
zainteresowaniem. Starosta złożył podziękowania całemu zespołowi, który pracował przy 
przygotowaniu tej imprezy. Idea organizacji Forum wzięła się z analizy sprzedaży gruntów 
w poprzednim roku. Po analizie okazało się, że poziom sprzedaży tych gruntów jest bardzo 
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niski. W związku z tym aby wzmocnić sprzedaż powiatowych gruntów, aby mieć z czego 
inwestować, w lutym tego roku został powołany zespół, który miał opracować koncepcję 
wzrostu sprzedaży. Dzięki temu, iż taki zespół powstał, mogły być zorganizowane targi 
w Topaczu. Zostały również wydrukowane ulotki w języku niemieckim i angielskim. Takie 
ulotki zostały zawiezione na targi nieruchomości w Cannes, dzięki pomocy Radnego 
A. Jamrozika, Urzędu Marszałkowskiego, a także dzięki uprzejmości Prezydenta 
R. Dudkiewicza. Te ulotki zostały rozdane na Targach w Cannes, z nadzieją, że przyniesie to 
skutki przy sprzedaży gruntów powiatowych. W roku budżetowym 2014 zaplanowano 
sprzedaż gruntów na poziomie ok. 3354 000 zł., na dzień dzisiejszy sprzedaż kształtuje się już 
na poziomie 2675 000 zł, co stanowi ok. 80% sprzedaży, czyli widać, że działania 
powołanego zespołu przynoszą efekty. Jeśli chodzi o podatek dochodowy od osób fizycznych, 
to wykonanie przez okres 5 m-cy  tego roku, jest nieco niższe bo stanowi 38%. Jeśli chodzi 
o podatek od osób prawnych wynosi on ok. 57%, za okres 5 m-cy. Starosta ocenił wykonanie 
budżetu bardzo wysoko. Kolejne działanie, które doprowadziło do sukcesu to poczynione 
rozmowy z Ministrem Gospodarki, których efektem było to, iż 3 czerwca br. na posiedzeniu 
Rady Ministrów, 84 ha gruntów w Krzyżowicach - Wierzbicy, należących do Powiatu 
Wrocławskiego zostało postanowieniem Ministra przyjęte do Specjalnej Strefy Wałbrzyskiej. 
Ukazało się już w tej sprawie rozporządzenie Ministra. Pan Starosta podkreślił, i ż jest to duży 
sukces, wyraził nadzieję, że również i te grunty szybko znajdą nabywców.  
Od 23 kwietnia realizowane były warsztaty ekologiczne na ośrodku w Borzygniewie. 
Z warsztatów docelowo ma skorzystać 1000 uczniów szkół podstawowych i gimnazjalnych 
z terenu Powiatu Wrocławskiego. Planowane jest przeprowadzenie 23 takie spotkania. 
Pierwsze warsztaty już się odbyły, dzieci są bardzo zadowolone z takiej formy nauczania. Pan 
Starosta przekazał podziękowania organizatorom warsztatów.  
W dn. 15 czerwca zostanie podpisana umowa o współpracy z Wyższą Szkołą  Logistyki 
i Transportu. Celem jest przygotowanie koncepcji komunikacji i transportu w Aglomeracji 
Wrocławskiej, jak i na terenie Powiatu Wrocławskiego. Będzie to kolejne porozumienia 
podpisane przez Powiat Wrocławski z wyższą uczelnią. Jeśli chodzi o projekty organizacyjne, 
to wszystkie projekty zostały zatwierdzone w terminie przewidzianym, czyli do końca maja 
tego roku. Projekty te zostały zatwierdzone i zostały zwrócone do dyrektorów.  
Pan Starosta poinformował też o skardze złożonej przez Dyrektora Szkoły w Krzyżowicach. 
Jak powiedział, na następnej sesji Radni będą mieli możliwość rozpatrzenia tej skargi. 
Na terenie Powiatu Wrocławskiego jest realizowany program dotyczący doskonalenia 
nauczycieli, w ramach którego korzysta 810 nauczycieli. Zainteresowanie jest bardzo duże. 
Na zakończenie Starosta zaprosił Radnych na konferencję, która odbędzie się 12 czerwca br. 
w Starostwie, a której gościem będzie Wiceminister Ochrony Środowiska. Konferencja 
będzie dotyczyła gospodarki śmieciowej.  
 
Punkt 5. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 
               budżetu Powiatu Wrocławskiego za 2013 rok 
Sprawozdania przedstawiła p. M. Dreiseitel – Cieślik – Skarbnik Powiatu.  
Jak powiedziała, sprawozdanie z wykonania budżetu obejmuje dwa elementy: sprawozdanie 
finansowe i sprawozdanie z wykonania budżetu. Elementy, które składają się 
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na sprawozdanie finansowe są to bilanse jednostek budżetowych powiatu, jednostek 
organizacyjnych, bilans z wykonania budżetu, rachunek wyników i strat, a także 
sprawozdanie o zmianie funduszu  jednostki. Wszystkie te sprawozdania łączą w sobie 
poszczególnie połączone w sposób, którego to wymogi określił Minister Finansów. 
Informacje pokazywane są różnie, w poszczególnych bilansach. Bilans jednostek pokazuje 
aktywa, majątek trwały, należność z tytułu dostaw i usług, należności z tytułu tak zwanych 
funduszy specjalnych w tym przypadku jest to fundusz zakładowych świadczeń socjalnych. 
Pokazane są również aktywa obrotowe, i druga strona bilansu, czyli zobowiązania tychże 
jednostek. Elementem ważnym tego sprawozdania jest sam wynik finansowy, który ma dwa 
elementy: wynik finansowy Starostwa, jako urzędu, który to obrazuje również wpływy 
dochodu budżetu powiatu z tytułu dotacji subwencji i pozostałych elementów, które nie są 
ujęte w planie finansowym pozostałych jednostek. Natomiast wynik finansowy jednostek 
pokazuje tylko tę część wydatkową bo jednostki nie finansują swoich wydatków dochodami 
tak jak Starostwo i budżet. Następnym elementem sprawozdania finansowego jest rachunek 
wyników, który pokazuje jednocześnie część elementów, które składają się na ten bilans 
jednostek, mianowicie pokazuje koszty, podziałach struktury jak również wszelkie 
przychody, które na działalność tychże jednostek się składają. Natomiast fundusz i jego 
zmiany również przedstawione są w bilansie, pokazują z jakiego tytułu fundusz jednostek 
ulega zwiększeniu lub zmniejszeniu, różnego rodzaju wpływy z tytułu odszkodowań, czy też 
wypłaty, czy też nieodpłatne otrzymanie gruntów, czy też majątku pozyskiwanego 
z zewnątrz. Kolejnym elementem, który również jest kompatybilny z tymi sprawozdaniami, 
które były wymienione, jest informacja o stanie mienia. Bardzo szczegółowo przedstawione 
są momenty, kiedy umniejszone jest mienie poprzez zbycie, czy też poprzez nabycie, co 
z kolei powoduje zwiększenie. Oprócz tego w informacji o stanie mienia przedstawiony jest  
stan zakończonych inwestycji, które zwiększają majątek powiatu, a zasadniczym elementem 
było zakończenie, rozliczenie i przyjęcie na stan polepszenia parametrów dróg 
inwestycyjnych na kwotę 12 milionów. Jest to znacząca kwota, która zwiększa mienie 
i zakończone inwestycje drogowe. Jest to część dotycząca sprawozdania finansowego 
elementów bilansów. Bilans powiatu, odzwierciedla  kasowe wykonanie budżetu, bo tak 
budżet się rozlicza, stąd pewne różnice w wykonaniu budżetu, ponieważ samo wykonanie ma 
charakter kasowy i tylko takie elementy przedstawia. Jeśli chodzi o dochody i wydatki to 
dochody zostały wykazane na poziomie 83,87%, wydatki zaś na poziomie 83,78%. Widomo, 
że struktura dochodów jak i dochody bieżące, a także na wydatki i dochody majątkowe, co 
w sprawozdaniu opisowym zostało przedstawione. Jeśli chodzi o cześć dochodową, to dotacje 
na zadania zlecone, wykonywane są niemalże w 100%, również dotyczy to źródeł 
stanowiących dochód budżetu, dotyczy to również subwencji. Pozostałe elementy zgodnie 
z analizą i ich planowaniem stanowią odpowiedni i stosowny poziom procent wykonania 
strony dochodów i ta część jakby poza strukturą i poza określeniem przez Ministra Finansów  
i przez Wojewodę, podlega analizie bieżącej i stosownie po drugiej wydatkowej stronie 
budżetu te wpływy są umieszczane. W powiecie nie ma innych źródeł niż te, które określił 
Minister, ale są również  jednorazowe, które są wynikiem działalności Zarządu np. 
składanych wniosków, porozumień. Do takich elementów, które w ubiegłym roku należały, 
które stanowiły element części dochodowej i części wydatkowej, to dotacje: „Schetynówki” 
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na drogę  Jordanów Śl. – Nasławice, w wysokości 1 920 000zł., po stronie wydatkowej, 
z udziałem środków własnych stanowiło to kwotę ok. 3 500 000 zł. Ponadto również 
w ubiegłym roku na mocy porozumień, do budżetu powiatu wpłynęły dotacje z Gminy 
Siechnice z przeznaczeniem na wydatki inwestycyjne, jest to kwota 743 000 zł. i na wydatki 
bieżące remontowe na kwotę 69 000zł.  
Następnym elementem są dotacje z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska, wynikający 
z likwidacji pojazdów, które powiat przejmuje na swój stan (za każdy taki pojazd powiat 
otrzymuje 4 tys. zł. Dotacji). W ubiegłym roku było to 28 tys. zł. Oprócz tego powiat 
otrzymał dofinansowanie i wsparcie z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska 
i stosownie również po stronie wydatków te zostały umieszczone. Kwoty z Wojewódzkiego 
Funduszu Ochrony Środowiska przyznane na ścieżkę przyrodniczo – edukacyjną 
w wysokości 27 tys. zł. i program edukacji ekologicznej w wysokości 27 tys. zł. Sprzedaż 
mienia w ubiegłym roku wyniosła 2 mln. 10 tys. zł. Po stronie wydatkowej i dochodowej 
znajdują się również środki, które powiat otrzymał z Państwowego Funduszu Rehabilitacji 
Osób niepełnosprawnych na dofinansowanie  zakupu  2 pojazdów dla osób 
niepełnosprawnych w Specjalnym Ośrodku Szkolno – Wychowawczym w Kątach Wr. 
Pozostałe pozycje nie budziły większych zastrzeżeń, oprócz elementu dotyczącego podatku 
dochodowego od osób prawnych, pomimo korekt ten poziom został wykonany na wysokości 
ok. 65%, w przypadku podatku dochodowego od osób fizycznych nie było większych 
zagrożeń, poziom został wykonany w wysokości 69%.  
Jeśli chodzi o wydatki, to tak jak już było wspomniane, wydatki majątkowe związane 
z drogami to głównie: Łozina i Nasławice, w wysokości ok. 3 500 000 zł. Natomiast remonty 
poszczególne są już wymienione w objaśnieniach do sprawozdania. Zrealizowana została 
płatność za drogę w Kiełczowie na kwotę ok. 3 080 000 zł. Zostało zrealizowane 
zobowiązanie wywiązanie się z umowy i płatności za nakładki, na które umowa została 
podpisana w 2012 r., a płatność nastąpiła w 2013 r. – pierwszych rat i z tego powiat się 
wywiązał, zapłacił w terminie. Przeprowadzono remonty w Specjalnym Ośrodku Szkolno – 
Wychowawczym  z przeznaczeniem na termomodernizację budynku, na łączną kwotę ok. 282 
tys. zł. Te wydatki mogą na podstawie  złożonego wniosku zrefundowane w 2014 r. Pozostałe 
wydatki, które są przeznaczone na  funkcjonowanie placówek oświatowych, PZK, PCPR 
i Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej, poziom ukształtował się pomiędzy 93% a 98%, 
więc wszystkie zadania zostały zrealizowane. Bardzo ważną rzeczą jest to, iż powiat na 
koniec 2013 r. zamknął się bez zobowiązań wymagalnych, były to zobowiązania, które były 
zobowiązaniami bieżącymi, oprócz tej części za nową nakładkę, której płatność przypadła 
na styczeń tego roku.  
Na zakończenie Pani Skarbnik przekazała również opinię RIO we Wrocławiu. Opinia jest 
pozytywna zarówno dla sprawozdania opisowego, jak i dla sprawozdania finansowego.  

Przewodnicząca Rady poinformowała, że na jej ręce zostały złożone opinie komisji stałych 
Rady Powiatu Wrocławskiego. Po zapoznaniu się z przedłożonymi dokumentami komisje 
opiniowały sprawozdanie finansowe wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu 
Wrocławskiego w zakresie swoich kompetencji. Wszystkie opinie są pozytywne.  
W dniu 28 maja 2014 r. Komisja Rewizyjna Rady Powiatu Wrocławskiego podjęła Uchwałę 
nr 1/2014 w sprawie opinii dotyczącej sprawozdania finansowego i wykonania budżetu 
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Powiatu Wrocławskiego za 2013 rok. Uchwała ta została przedłożona Radzie Powiatu 
Wrocławskiego w materiałach na dzisiejszą Sesję. 
Następnie p. Radna Katarzyna Bieszczad - Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej  przedstawiła 
niniejszą opinię. Po rozpatrzeniu: sprawozdania finansowego za 2013 rok, sprawozdania  
z wykonania budżetu Powiatu Wrocławskiego wraz z opinią Regionalnej Izby 
Obrachunkowej we Wrocławiu o tym sprawozdaniu oraz informacji o stanie mienia 
powiatowego, Komisja Rewizyjna pozytywnie opiniuje sprawozdanie finansowe 
oraz wykonanie budżetu Powiatu Wrocławskiego za 2013 rok (załącznik nr 2 do protokołu). 
 
Głosów w dyskusji nie było. 
 
Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu:  
 
Punkt 6. Uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu Wrocławskiego za 2013 rok 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że stosownie do art. 270 ust. 4 ustawy o finansach 
publicznych, Rada po rozpatrzeniu sprawozdania podejmuje uchwałę w sprawie 
zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 
za poprzedni rok budżetowy. W związku w powyższym, przystąpiono do przegłosowania 
uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem 
z wykonania budżetu Powiatu Wrocławskiego za 2013 rok.    

Uchwała Rady Powiatu Wrocławskiego w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu Wrocławskiego za 2013 rok została 
podjęta jednogłośnie (20 głosów „za”). 

Punkt 7. Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia 
absolutorium Zarządowi Powiatu Wrocławskiego za rok 2013. Uchwała w sprawie 
absolutorium dla Zarządu Powiatu Wrocławskiego za 2013 rok 
Pani Przewodnicząca poinformowała, że w dniu 28 maja br. Komisja Rewizyjna Rady 
Powiatu Wrocławskiego podjęła Uchwałę nr 2/2014 w sprawie wniosku o udzielenie 
absolutorium Zarządowi Powiatu Wrocławskiego za 2013 rok. Uchwała ta została 
przedłożona Radzie w materiałach sesyjnych. 

Następnie p. Radna Katarzyna Bieszczad – Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej  przedstawiła 
wniosek. W związku z pozytywnym zaopiniowaniem wykonania budżetu Powiatu 
Wrocławskiego za 2013 rok, Komisja Rewizyjna wnosi do Rady Powiatu Wrocławskiego 
o udzielenie absolutorium Zarządowi Powiatu Wrocławskiego za 2013 rok. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że w dniu 4 czerwca 2014 r. wpłynęła uchwała 
nr V/132/2014 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu z dnia 3 
czerwca 2014 r. w sprawie opinii o przedłożonym wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia 
absolutorium Zarządowi Powiatu Wrocławskiego. Opinia ta jest pozytywna.  

Głosów w dyskusji nie było. 
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Zgodnie z przedstawionym wnioskiem, Przewodnicząca M. Wilk poddała pod głosowanie 
uchwałę Rady Powiatu  w sprawie absolutorium dla Zarządu Powiatu Wrocławskiego za rok 
2013, w treści § 1. „Udziela się absolutorium Zarządowi Powiatu Wrocławskiego 
za rok 2013”.    

Uchwała Rady Powiatu Wrocławskiego w sprawie absolutorium dla Zarządu Powiatu 
Wrocławskiego za rok 2013 zgodnie z wnioskiem Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 
Wrocławskiego została podjęta jednogłośnie. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Powiatu Wrocławskiego udzieliła absolutorium 
Zarządowi Powiatu Wrocławskiego za 2013 rok. 

Następnie Przewodnicząca M. Wilk i  Starosta R. Potocki przekazali podziękowania dla Pani 
Skarbnik. Pan Starosta podziękował Radzie za udzielenie absolutorium, zaś szczególne słowa 
podziękowania skierował do poprzedniego Zarządu, który przez 11 miesięcy 2013 roku 
realizował budżet i zadania Powiatu. 
 
Punkt 8. Uchwała w sprawie zmiany w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy  
               finansowej Powiatu Wrocławskiego 
Projekt uchwały przedstawiła Pani Skarbnik.  
Zmiana w WPF odzwierciedla wprowadzenie po stronie dochodowej „Schetynówki” 
w kwocie 879 496 zł i stosownie umieszczenie jej w przedsięwzięciach, które stanowią 
załącznik do WPF. Jak również pojawia się zwiększenie środków na przedsięwzięcie, 
dotyczące klimatyzacji o 25 tys. zł. – są to najważniejsze zmiany w WPF. Następuje również 
zwiększenie dochodów i wydatków o 21 804 zł., ale to jest związane z uchwałami Zarządu 
w toku bieżącej pracy między ostatnimi zamianami a okresem bieżącym.  
Przewodniczący Komisji Budżetu i Mienia p. Radny M. Konopka przedstawił opinię Komisji, 
która jest pozytywna zarówno do przedstawionego projektu uchwały, jak również pozytywna 
do uchwały w kolejny punkcie porządku obrad, a mianowicie projektu uchwały w sprawie 
zmian budżetu Powiatu Wrocławskiego na rok 2014.  

Nikt nie zabrał głosu. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały. 

Uchwała w sprawie zmiany w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 
Wrocławskiego została podjęta jednogłośnie ( „za”-20 gł). 

Punkt 9. Uchwała w sprawie zmian budżetu Powiatu Wrocławskiego na rok 2014  
Projekt uchwały przedstawiła również Pani Skarbnik. Oprócz wspomnianych przy omawianiu 
WPF,  projekt uchwały w sprawie zmian budżetu zawiera zmiany, które dotyczą samej 
struktury dochodów i wydatków. Dotyczą wprowadzonego już do budżetu projektu, który jest 
realizowany przez Poradnię Psychologiczno – Pedagogiczną ze wsparciem zewnętrznym, 
tylko 100%. W związku z tym, iż następuje zmiana działu i rozdziału, te środki stosownie 
w swojej strukturze budżetu, dokonuje się tym projektem i tą uchwałą zmiany z rozdziału 
Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej na dokształcanie nauczycieli. Oprócz tego, w tej 
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uchwale zabezpieczone są środki dla placówek niepublicznych w związku z przeliczeniem 
dotacji na jednego wychowanka, podopiecznego tychże placówek. Te zmiany dokonywane są 
na kwotę 21 654 zł i są to również zmiany w strukturze wydatków budżetu powiatu.  
Przewodniczący Komisji Budżetu i Mienia raz jeszcze przedstawił pozytywną opinię 
dotyczącą przedstawionego projektu uchwały. 

Nikt nie zabrał głosu.  

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przestawiony projekt uchwały.  

Uchwała w sprawie zmian budżetu Powiatu Wrocławskiego na rok 2014 została podjęta 
jednogłośnie ( 20 gł.- „za”) 

Punkt 10. Uchwała w sprawie podziału powiatu na okręgi wyborcze, ustalenia ich 
                 numerów i granic oraz liczby radnych wybieranych w okręgu wyborczym 
Tytułem wprowadzenia, Pani Przewodnicząca przypomniała, że w następnej kadencji Rada 
Powiatu Wrocławskiego, wskutek wzrostu ilości mieszkańców Powiatu, zwiększy się o dwa 
mandaty. Ponadto, także z tego powodu, że zmienia się podstawa prawna związana 
z wyborami – zacznie obowiązywać Kodeks wyborczy, Rada Powiatu zobowiązana jest 
do podjęcia uchwały. Następnie poprosiła p. Beatę Pierzchałę – dyrektora Wydziału 
Organizacyjno – Prawnego Starostwa o przedstawienie projektu niniejszej uchwały. 

 

Jak powiedziała Pani Dyrektor, w wyniku szczegółowej analizy nowych przepisów 
oraz dużych zmian dot. liczby mieszkańców poszczególnych gmin Powiatu Wrocławskiego, 
podjęto decyzję o zachowaniu dotychczasowego podziału powiatu na okręgi wyborcze, 
uchwalonego przez Radę w 2002 r. wraz ze zmianą z 2010 r. 
W związku z koniecznością przydzielenia 2 nowych mandatów do określonych okręgów 
wyborczych, przyjęto metodę przeliczeniową określoną w art. 419 § 2 pkt 2 Kodeksu 
wyborczego, polegającą na tym, że w każdym okręgu wyborczym dokonano podziału liczby 
mieszkańców na liczbę przysługujących dotychczas mandatów, a następnie przyznano 
dodatkowe mandaty tym okręgom, w których stosunek liczby mieszkańców do liczby 
mandatów był największy. Mając na uwadze powyższe, 2 dodatkowe mandaty przydzielono 
okręgom wyborczym - nr 1 (gminy Czernica i Długołęka) i  nr 2 (gmina Kobierzyce).  
 
Następnie Przewodnicząca M. Wilk poinformowała, że w dniu 3.04.14 r. na wniosek Starosty 
Powiatu Wrocławskiego, wystąpiła do Przewodniczących dziewięciu Rad Gmin i Miast 
Powiatu Wrocławskiego z prośbą o zaopiniowanie przez właściwe Rady projektu uchwały 
Rady Powiatu Wrocławskiego w sprawie podziału powiatu na okręgi wyborcze, ustalenia ich 
numerów i granic oraz liczby radnych wybieranych w okręgu wyborczym, w terminie 30 dni 
od dnia otrzymania w/w projektu. Do dnia dzisiejszego wpłynęły opinie: Rady Miejskiej 
w Kątach Wrocławskich, Rady Miejskiej w Sobótce, Rady Gminy Kobierzyce, Żórawina, 
Długołęka. Wszystkie opinie są pozytywne. Rada Miejska w Siechnicach oraz Rady Gmin: 
Czernica, Mietków i Jordanów Śl. nie przekazały swoich opinii. 
 
Nikt nie zabrał głosu w sprawie. 
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W wyniku głosowania Uchwała w sprawie podziału powiatu na okręgi wyborcze, ustalenia 
ich numerów i granic oraz liczby radnych wybieranych w okręgu wyborczym została podjęta 
jednogłośnie (20 głosów „za”). 

Punkt 11. Uchwała zmieniająca uchwałę Nr XVI/151/13 Rady Powiatu Wrocławskiego 
                 z dnia 13 marca 2013r. w sprawie powierzenia Miastu Wrocław niektórych 
                 zadań publicznych należących do Powiatu Wrocławskiego 
Projekt uchwały przedstawiła B. Pierzchała. Jak powiedziała, „niniejsze zmiany są 
uwarunkowane faktem, iż z dniem 27 maja 2014 r. weszła w życie zmiana ustawy z dnia 20 
kwietnia 2004 r. o promocji zatrudnienia i instytucjach rynku pracy. Zmiana ta modyfikuje 
dotychczasowe, a także wprowadza nowe zadania samorządu powiatu w zakresie polityki 
rynku pracy. Dodatkowo ustawodawca wprowadził nowe zadania dla samorządu powiatu 
na podstawie następujących dodatkowych przepisów: ustawy o szczególnych rozwiązaniach 
zawiązanych z ochroną miejsc pracy, o zatrudnieniu socjalnym i spółdzielniach socjalnych. 
Z uwagi na ich charakter również należy przekazać do realizacji Miastu Wrocław 
za pośrednictwem Powiatowego Urzędu Pracy. Wyżej wymienione zadania nie wywołują 
skutków finansowych, gdyż są finansowane przez dysponenta Ministra Pracy i Polityki 
Socjalnej z funduszy pracy i funduszu ubezpieczeń społecznych.  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Mienia przedstawił opinie Komisji dotyczącą 
przedstawionego projektu uchwały; opinia jest pozytywna.  

Nikt nie zabrał głosu. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały. 

Uchwała zmieniająca uchwałę Nr XVI/151/13 Rady Powiatu Wrocławskiego z dnia 13 marca 2013r. 
w sprawie powierzenia Miastu Wrocław niektórych zadań publicznych należących do Powiatu 
Wrocławskiego uchwała została podjęta jednogłośnie (20 gł. „za”).  

Punkt 12. Uchwała w sprawie powołania doraźnej Komisji Stypendialnej Rady Powiatu  
                 Wrocławskiego 
Uzasadnienie do uchwały przedstawiła p. A. Kosztyło  - Pałys – dyrektor Wydz. Edukacji, 
Kultury i Sportu Starostwa.  
Projekt uchwały jest realizacją ustalonych zasad udzielania stypendium Rady Powiatu 
Wrocławskiego dla szczególnie uzdolnionych uczniów szkół ponadgimnazjalnych w ramach 
XV już edycji Programu Stypendialnego Rady Powiatu Wrocławskiego za wybitne 
osiągnięcia w różnych sferach działalności edukacyjnej.  Zgodnie z zapisami uchwały Rady 
Powiatu Wrocławskiego w sprawie Programu, wnioski o przyznanie ww. stypendiów opiniuje 
doraźna Komisja Stypendialna Rady Powiatu Wrocławskiego. W związku z powyższym 
proponuje się przyjęcie przedłożonej Radzie PW uchwały. 
Nikt nie zabrał głosu w sprawie. 

Przed głosowaniem Przewodnicząca Rady przedstawiła treść  § 1 niniejszej uchwały: 
„§ 1. Powołuje się Komisję Stypendialną do zaopiniowania wniosków o Stypendium Rady Powiatu 
Wrocławskiego na rok szkolny 2014/2015 w następującym składzie: 
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− Przewodnicząca Rady Powiatu Wrocławskiego – Przewodniczący Komisji Stypendialnej: 
1)   Maria Wilk 

− Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady Powiatu Wrocławskiego: 
2)   Krzysztof Dworak 

− Dwaj członkowie Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady Powiatu Wrocławskiego: 
3)   Katarzyna Bieszczad 

4)   Ewa Jankowiak 

− Dwaj przedstawiciele Zarządu Powiatu Wrocławskiego będący radnymi: 
5)   Michał Trębacz 

6)   Ireneusz Słoma” 

Uchwała w sprawie powołania doraźnej Komisji Stypendialnej Rady Powiatu Wrocławskiego 
została podjęta jednogłośnie. 

Punkt 13.  Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy 
                   z Radnym Powiatu Wrocławskiego Panem Andrzejem Jamrozikiem 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że 15 maja br. wpłynął drugi wniosek Prezesa ANR 
w Warszawie. Pan Prezes po raz drugi zwraca się do Rady Powiatu Wrocławskiego 
o wyrażenie zgody na rozwiązanie stosunku pracy z Radnym PW A. Jamrozikiem. 
Przewodnicząca odczytała treść wniosku, co stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  
Po odczytaniu, otworzyła dyskusję.  
 
Jako pierwszy głos zabrał radny A. Jamrozik, którego wniosek dotyczy. Jak powiedział: 
„W związku z zarzutami w wypowiedzeniu umowy o prace w trybie art.52, przedstawiam 
swoje stanowisko.  
Oba zarzuty są zarzutami całkowicie bezpodstawnymi i niezasadnymi. Nie mają one oparcia 
w żadnych przepisach i regulacjach obowiązujących w ANR. Podkreślenia wymaga, że 
przedstawione zarzuty są zupełnie inne niż przedstawione poprzednio. Dowodzi to niezbicie, 
że faktycznym powodem nie są względy merytoryczne, tylko polityczne. Co do zarzutu braku 
uzyskania polecenia i zgody Prezesa ANR na delegację zagraniczną, zwrócić uwagę należy na 
treść Statutu Agencji, który wyraźnie stwierdza że, Oddziałem kieruje  Dyrektor Oddziału, 
a nie Prezes ANR. Żadnych delegacji Dyrektora Oddziału nigdy nie podpisywał i nie 
zatwierdzał Prezes, bez względu na to, czy wyjazd dotyczył: Oławy, Warszawy czy delegacji 
zagranicznych. Takie działanie wynika wprost i jest zgodne z zapisami zarządzenia Pana 
Prezesa, o kontroli zarządczej. Ponadto informacje dotyczące delegacji zagranicznych 
pracowników Oddziału we Wrocławiu kierowane były do Biura Prezesa w roku 2012 i 2013. 
Nie wzbudziły one żadnych wątpliwości.  Co bardzo istotne, po udziale OT we Wrocławiu 
w październiku ubiegłego roku w Targach Nieruchomości w Monachium, notabene, na 
wspólnym stoisku z Województwem Dolnośląskim, informację o tym wydarzeniu Pan Prezes 
zamieścił na stronie internetowej Agencji. Wtedy też nie było żadnej zgody, ani polecenia 
wystawionego przez Pana Prezesa. Dlatego, zarzut zatajenia wyjazdu do Cannes w informacji 
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o planowanych działaniach promocyjno-informacyjnych jest całkowicie chybiony 
i kuriozalny.  
W budżecie Agencji w tym OT we W-wiu są 2 pozycje:  
1.Działania promocyjno-informacyjne.  
2.Wydatki na przygotowanie nieruchomości do sprzedaży. 
Udziały w targach mieszczą się w drugiej pozycji. Jest to zgodne z zaleceniami Biura Prezesa. 
Odpowiedź do Biura Prezesa dotyczyła, zgodnie z oczekiwaniami, działań promocyjno-
informacyjnych. 
Odnośnie punktu drugiego, co do zarzutu naruszenia ustawy o finansach publicznych 
oraz niezgodności wydatkowania środków z Zarządzeniem Prezesa, przy ich wydatkowaniu z 
funduszu bezosobowego poprzez zawieranie umów- zleceń, należy stwierdzić że zarzut ten 
jest również całkowicie bezzasadny. Zgodnie z zapisami zarządzenia Pana Prezesa, „Wstępna 
kontrola zamierzonych wydatków związanych z zatrudnieniem dokonywana jest na etapie 
sporządzania projektu planu finansowego rok wcześniej, oraz w momencie podpisywania 
umowy przez uprawnione osoby. Kontrola celowości tych wydatków polega na ustaleniu 
adekwatności zatrudnienia do założeń przyjętych w planie finansowym i do potrzeb jednostki 
w danym roku” 
Oddział kierowany przeze mnie co roku sporządzał w tym zakresie projekt planu 
finansowego, który był zatwierdzany przez Pana Prezesa. A przyznany limit w przedmiotowej 
pozycji tego planu nigdy nie został przekroczony. W każdym z Oddziałów Terenowych 
Dyrektorzy postępują w ten sam sposób, więc również należałoby wszystkim 15- stu 
Dyrektorom, przedstawić takie zarzuty i w tym trybie rozliczyć.  
Chciałbym na zakończenie jeszcze raz wyraźnie podkreślić, że przedstawione we wniosku 
zarzuty są całkowicie nieuzasadnione i jeśli Prezes Agencji nie zmieni swojego zdania to 
skieruję sprawę do Sądu Pracy z wnioskiem o przywrócenie mnie do pracy. 
Tak jak i poprzednio wyłączam się z głosowania nad wnioskiem Prezesa ANR i proszę 
o ujęcie tego faktu w protokole z Sesji.” 
 
Następnie Przewodnicząca odczytała treść pisma, które jako Przewodniczący Klubu Radnych 
Powiatu Wrocławskiego Polskiego Stronnictwa Ludowego Radny H. Kuryś złożył na ręce 
Przewodniczącej Rady. W piśmie tym zostało przedstawione następujące stanowisko Klubu: 
„Klub Radnych Powiatu Wrocławskiego PSL zapoznał się z ponownym wnioskiem Prezesa 
ANR z dn. 15.05.2014 r. i nie wyraził zgody na rozwiązanie stosunku pracy w trybie art. 52 
k.p. z Radnym Powiatu Wrocławskiego Panem Andrzejem Jamrozikiem. Stanowisko to zostało 
podjęte jednogłośnie”.  
 
Następnie w imieniu Klubu Radnych „Porozumienie dla Powiatu”, przedstawił Radny A. 
Wąsik. Podkreślił, i ż członkowie Klubu mogą głosować według własnego uznania, jednakże 
podczas dyskusji, uznano, że będą głosować za niewyrażeniem zgody na rozwiązanie 
stosunku pracy z Radnym A. Jamrozikiem. Po analizie pisma Pana Prezesa, okazuje się po raz 
kolejny, iż Pan Prezes nadal nie szanuje Radnych PW. Z drugiego pisma wynika bowiem, iż 
wszystkie poruszone sprawy były znane wcześniej, a nie zostały podane w pierwszym 
wniosku. W obecnym jest to rozpisywane poprzez zwroty literackie. Radny A. Wąsik zwraca 
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uwagę na estetykę pisma, które według Radnego jest źle sformułowane stylistycznie. 
Ponadto, niestosowne jest wyznaczenie terminu zwołania sesji Rady Powiatu Wrocławskiego. 
Przewodnicząca Rady nie może być zobligowana do zwołania sesji na wniosek Prezesa ANR, 
o czym mówi ustawowy zapis, czyli na czyj wniosek sesja może być zwołana w trybie 
nadzwyczajnym. W piśmie Pan Prezes wskazuje datę 23 maja br. z zagrożeniem, iż 
niewyrażenie stanowiska w podanym terminie przez Radę PW, spowoduje rozwiązanie 
umowy o pracę z Radnym PW. Kiedy 23 maja minął, Pan Prezes, powinien poinformować 
Radę, czy podjął takie, czy inne działania. Radny A. Wąsik podkreślił raz jeszcze, że Pan 
Prezes nie szanuje Rady PW, pomijając sprawy merytoryczne, pismo to w żaden sposób nie 
przekonuje Radnych Klubu „Porozumienie dla Powiatu”.  

 
Stanowisko Klubu Samorządowego Platformy Obywatelskiej RP Powiatu Wrocławskiego, 
przedstawił Radny K. Dworak. Jak powiedział: „ Po wpłynięciu wniosku i zapoznaniu się 
z nim, jak również po dyskusji i deklaracji rozpatrzenia przez Radę kolejnego wniosku 
w sprawie Radnego A. Jamrozika, przedstawiam stanowisko Klubu w sprawie. 
Po wysłuchaniu w dniu dzisiejszym wyjaśnień Radnego A. Jamrozika, jak również po 
dyskusji podczas posiedzenia Klubu, zauważalne jest, że w tak dużej firmie jaką jest ANR, 
przy takiej kulturze organizacyjnej mogą wystąpić szumy informacyjne dotyczące 
wewnętrznych uregulowań. Nie Radzie jest eliminowanie szumów informacyjnych, jak 
również rozstrzygać różnice w interpretacjach, i dotyczących uregulowań w aktach prawnych 
zasad funkcjonowania firmy. Zależnie od powyższego pośpiech decyzyjny przy złożeniu 
wniosku, zmiana podstawy uzasadnienia, przy deklaracji niezwłocznego rozpatrzenia przez 
Radę, rodzi wiele wątpliwości, co do zasadności. Wobec powyższego Klub PO podtrzymuje 
stanowisko wyrażone na poprzedniej sesji w dniu 7 maja 2014r. w sprawie Radnego A. 
Jamrozika za niewyrażeniem zgody na rozwiązanie umowy o pracę, tym razem w trybie z 
art.52, który jest zamieszczony we wniosku”.  
 
Przewodnicząca Rady, w związku z tym, iż uzasadnienie stanowi integralną część uchwały 
i stanowi do niej załącznik, ogłosiła 15 minutową przerwę, w celu doprecyzowania uchwały 
i uzasadnienia wraz z szefami Klubów. 
 
Po przerwie wznowiono obrady. 
Biorąc pod uwagę stanowiska Klubów wyrażone w wystąpieniach podczas sesji i analizy 
wniosku skierowanego do Radnych PW, przez Pana Prezesa ANR, Przewodnicząca Rady 
przedłożyła projekt uchwały Rady Powiatu Wrocławskiego w następującym kształcie: 
UCHWAŁA RADY POWIATU WROCŁAWSKIEGO  
 
z dnia 11 czerwca 2014 r.  
w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy z Radnym Powiatu 
Wrocławskiego Panem Andrzejem Jamrozikiem 
Na podstawie art. 22 ust.2 ustawy z 5 czerwca 1998r o samorządzie powiatowym, Rada 
Powiatu Wrocławskiego uchwala co następuje: 
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§ 1. Nie wyraża się zgody na rozwiązanie przez Prezesa Agencji Nieruchomości Rolnych  
stosunku pracy z Radnym Powiatu Wrocławskiego Panem  Andrzejem Jamrozikiem. 
§ 2. Uzasadnienie stanowi  załącznik do uchwały. 
§ 3. Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącej Rady Powiatu Wrocławskiego. 
§ 4. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 
 
UZASADNIENIE 
W dniu 15 maja 2014 r. do Rady Powiatu Wrocławskiego wpłynął ponowny wniosek Prezesa 
Agencji Nieruchomości Rolnych o wyrażenie zgody na rozwiązanie stosunku pracy 
z Radnym Powiatu Wrocławskiego Panem Andrzejem Jamrozikiem, w związku z zamiarem 
odwołania Pana A. Jamrozika ze stanowiska Dyrektora Oddziału Terenowego Agencji 
Nieruchomości Rolnych we Wrocławiu i rozwiązania z Nim stosunku pracy w trybie art. 52 
k.p. 
W uzasadnieniu wniosku Prezes Agencji Nieruchomości Rolnych informuje, że podstawą do 
odwołania Pana A. Jamrozika i rozwiązania stosunku pracy w trybie art. 52 k.p.  jest 
stwierdzenie w wyniku przeprowadzonej w dniach 23.04. i 24.04. 2014 r. kontroli w Oddziale 
Terenowym Agencji Nieruchomości Rolnych we Wrocławiu, dopuszczenia się „ciężkiego 
naruszenia podstawowych obowiązków pracowniczych”. 
Rada Powiatu Wrocławskiego, po zapoznaniu się z powyższym wnioskiem, stwierdza, że 
podane w nim przyczyny zamiaru rozwiązania stosunku pracy z Panem Radnym 
A. Jamrozikiem nie stanowią przesłanek przemawiających za uwzględnieniem wniosku 
pracodawcy. 
Przedstawiony Radzie Powiatu Wrocławskiego projekt uchwały wynika z realizacji wymogu 
art. 22 ust. 2  ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym (Dz. U. z 2013 r., 
poz. 595, 645), który stanowi, że rozwiązanie z radnym stosunku pracy wymaga uprzedniej 
zgody rady powiatu, której radny jest członkiem.  
 
Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały, 
przypominając, że za podniesieniem ręki głosuje się za niewyrażeniem zgody na rozwiązanie 
stosunku pracy z Radnym Powiatu Wrocławskiego Andrzejem Jamrozikiem. 
 
W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. Uchwała została podjęta większością 18 głosów 
„za”- 18, przy 1 głosie „wstrzymującym się”. Radny A. Jamrozik nie brał udziału 
w głosowaniu.  
 

Punkt 14. Uchwała zmieniająca uchwałę Nr XXII/202/13 Rady Powiatu Wrocławskiego 
z dnia 23 grudnia 2013 r. w sprawie regulaminu organizacyjnego Starostwa 
Powiatowego we Wrocławiu 
Projekt uchwały przedstawiła Dyrektor B. Pierzchała.  
Wprowadzenie niniejszej zmiany regulaminu organizacyjnego wraz ze schematem 
organizacyjnym stanowiącym załącznik- uwarunkowane jest potrzebą:  
- uaktualnienia zakresu zadań Wydziału Zamówień Publicznych uwzględniającą zmiany 
w ustawie – Prawo zamówień publicznych, 
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- zmian funkcjonalnych uwzględniających uwarunkowania w zakresie przygotowania 
i realizacji pozyskiwania środków zewnętrznych,  
- dynamicznego promowania potencjału społecznego, gospodarczego i turystycznego 
oraz wspierania rozwoju  powiatu wrocławskiego. 
Stąd proponowane połączenie Biura Promocji, Rozwoju i Współpracy Zagranicznej i Biura 
ds. Funduszy Europejskich i Inwestycji – i utworzenie Wydziału  Funduszy Zewnętrznych, 
Promocji i Rozwoju.  Powyższa zmiana nie wpłynie na wzrost etatyzacji Starostwa 
Powiatowego we Wrocławiu. 
 
Głosów w dyskusji nie było. 
 
Uchwała zmieniająca uchwałę Nr XXII/202/13 Rady Powiatu Wrocławskiego z dnia 
23 grudnia 2013 r. w sprawie regulaminu organizacyjnego Starostwa Powiatowego 
we Wrocławiu została podjęta większością 18 głosów „za” przy 2 przeciwnych. 

Punkt 15. Interpelacje i zapytania Radnych 
Radna L. Reps, zwróciła się z prośbą  do Pana Wicestarosty o odpowiedź w sprawie  
planowanej inwestycji, która jest ujęta w WPF, a dotyczy ul. Głównej w Smolcu. Radna 
chciała wiedzieć, kiedy będzie ogłoszony przetarg i czy są zabezpieczone na ten cel środki. 
Przypomniała, że w ubiegłym roku ta droga planowana była do zgłoszenia na tzw. 
”Schetynówki”, wtedy Powiat musiał zapewnić środki, na to aby ogłosić przetarg, w kwocie 
2 178 000 zł. Tak się złożyło, że akurat ten drugi wniosek nie przeszedł. Ustalono więc, że 
będzie to realizowane z własnego budżetu, a także, że do tej inwestycji dołoży się Gmina 
Kąty Wr. Wtedy ustalono również, że będzie to robione dwu -etapowo. W pierwszym etapie 
będzie zagwarantowana kwota ok. 2 200 000zł. Gmina Kąty Wr. po ustaleniach Burmistrza 
i Starosty, dołoży do tego przedsięwzięcia 400 000zł. Aby rozpocząć pierwszy etap brakuje 
ok. 1 900 000zł. Dlatego też Radna zwraca się z pytaniem, na jakim etapie jest przygotowanie 
tego przetargu i tej inwestycji?  
Odpowiedzi udzielił Pan Wicestarosta. Jak powiedział, sytuacja dotycząca 
inwestycji   Smolcu ul. Głównej, to była to inwestycja planowana pod „Schetynówkę”. 
Ta inwestycja  opiewała na kwotę ponad 4 mln zł. Obecne przeliczenia na całą inwestycję 
wynoszą 5 200 000 zł. Zostały podjęte działania, ale po tym jak dotarła informacja, że nie 
będzie możliwe dofinansowanie z programu „Schetynówki”, zostały podjęte rozmowy 
na temat, jaką inwestycję można podjąć na terenie Gminy Kąty Wr. Po wspólnej rozmowie 
Burmistrza, Starosty, Wicestarosty i Dyrektora Wydz. Dróg i Transportu w Starostwie, 
ustalono, że z budżetu Powiatu Wrocławskiego zostanie przeznaczona kwota 1 200 000 zł., 
a z budżetu Gminy Kąty Wr. przeznaczona będzie kwota 400 000 zł. Zostanie ogłoszony 
przetarg na połowę odcinka drogi, czyli od przejazdu kolejowego do skrzyżowania. 
W przygotowaniach do przetargu okazało się, że ten odcinek drogi w kwocie szacunkowej 
wyjdzie 2 325 000 zł, czyli brakuje 700 000 zł. Poczyniono wstępne rozmowy z Burmistrzem 
Katów Wr., zadeklarował w tej sprawie rozmowę w celu konkretnych ustaleń 
i dofinansowanie, ale w przyszłym roku. Na dzień dzisiejszy odbywają się ustalenia, aby na 
ten odcinek drogi ogłosić przetarg za 2 325 000 zł z wykonaniem w tym roku, ale 
finansowaniem częściowym, tak jak będzie to możliwe z punktu widzenia budżetu Powiatu 
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Wrocławskiego, jak również budżetu Gminy Kąty Wr., w przyszłym roku do 31 marca. Na 
obecną chwilę takie są ustalenia  z Burmistrzem Kątów Wr.  

Następnie głos zabrał Radny A. Szawan. Jak powiedział, w związku z tym, iż w budżecie 
znajduje się kwota ponad 10 mln zł z przeznaczeniem na drogi, a także z tym, jak mu 
wiadomo, Pan Wicestarosta odwiedzał wszystkie Gminy w celu ustaleń współpracy 
z Wójtami i Burmistrzami na terenie Powiatu Wrocławskiego, poprosił o zestawienie takich 
planów, bo jak stwierdził nie będąc członkiem Komisji Transportu, Dróg i Komunikacji, nie 
miał okazji zapoznania się takimi planami.  

Przewodnicząca Rady przypomniała, że wszystkie posiedzenia komisji stałych są otwarte 
i każdy niezależnie czy jest członkiem, czy też nie, może w nich uczestniczyć. 

Punkt 16. Wnioski i oświadczenia 
Radny K. Dworak podziękował za zaproszenie na Forum Inwestycyjne, które odbyło się 
w dn. 5 czerwca br. w Topaczu. Wyraził słowa uznania dla organizatorów Forum – 
inicjatywa, prowadzenie, ciekawe wykłady. Radny chciałby, aby ta impreza wpisała się 
na stałe w kalendarz Powiatu Wrocławskiego, dlatego tez zgłosił wniosek, aby zastanowić się, 
w jaki sposób zwiększyć w przyszłości frekwencję potencjalnych inwestorów, jak również, 
aby wymyślić dobry temat, jak określił Radny K. Dworak „elektryzujący”, wprowadzający  
na tego typu spotkania. 
 
Następnie  głos zabrał p. Radny A. Jamrozik, który podziękował Radzie PW za okazane 
zaufanie i wsparcie przy rozpatrywaniu wniosku Prezesa Agencji Nieruchomości Rolnych. 
 
Punkt 17. Zamknięcie XXVII Sesji Rady Powiatu Wrocławskiego 
Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodnicząca M. Wilk, życząc wszystkim zebranym 
udanego wypoczynku wakacyjnego, zamknęła o godz. 14.55 XXVII Sesję Rady Powiatu 
Wrocławskiego. 
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